

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARABIAN STEEL PIPES MANUFACTURING Date: 13-02-2025 02:57:30 PM Subject: Regular General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية لصناعة المواسير المعدنية التاريخ: 13-02-2025 02:57:30 PM الموضوع: موعد اجتماع الهيئة العامة العادي الحادي والثلاثين</p>
<p>With reference to the disclosure dated 11/02/2025 regarding the date of the 31st Ordinary General Assembly Meeting of the company, we would like to inform you that the date has been changed from 14/04/2025 to 10/04/2025 at 1:00 PM via audio-visual communication methods. The agenda details will be provided once the final procedures are completed.</p>	<p>بالاشارة افصح يوم 2025/02/11 المتعلق بموعد اجتماع الهيئة العادي الحادي والثلاثون للشركة نود إعلامكم بأنه تم تعديل الموعد من 2025/04/14 ليصبح في 2025/04/10 في تمام الساعة الواحدة ظهرا عبر وسائل الاتصال المرئي والمسموع وسيتم تزويدكم بتفاصيل جدول الأعمال بعد استكمال الإجراءات النهائية.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Eyad Yaghmour</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Eyad Yaghmour</p>